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SALGÓTARJÁN MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÖZGYŰLÉSE 
 

17. SZ. JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2022. november 29-ei 

üléséről. 
 

Jelen voltak: 
 a Közgyűlés tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint, 

 dr. Romhányi Katalin jegyző, 

 dr. Varga Tamás aljegyző, 

 a Polgármesteri Hivatal belső szervezeti egységeinek vezetői, 

 az önkormányzati cégek vezetői, 

 intézményvezetők, 

 a sajtó képviselői 

 

Fekete Zsolt: Köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a közszolgáltatást végző cégek, a 

Hivatal képviselőit, az intézményvezetőket, az ülésen tanácskozási joggal részt vevőket, a sajtó 

képviselőit, az érdeklődő állampolgárokat. 
 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 tagjából 14 fő volt jelen, a Közgyűlés határozatképes volt. 

Gyurkóné Kovács Krisztina képviselő asszony előzetesen jelezte távolmaradását.  
 

A napirendi pontok elfogadása előtt tájékoztatta a Közgyűlést, hogy a Virágos Magyarország 

2022 környezetszépítő versenyen Salgótarján Megyei Jogú Város Országos Arany Rózsa Díjban 

részesült. 
 

A Közgyűlés a munkát a tárgysorozat elfogadásával kezdte meg. 
 

A tárgysorozattal kapcsolatban javasolta új 

5. napirendi pontként a „Javaslat a helyi iparűzési adóról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására” című előterjesztést, 

17. napirendi pontként a „Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Zenthe 

Ferenc Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött kölcsönszerződés 

módosításának jóváhagyására” című előterjesztést, valamint  

18. napirendi pontként „Javaslat a Fáy András krt. 37. szám alatti nem lakáscélú helyiség 

használati szerződésének módosítására” című előterjesztést, melyek pótlólag lettek megküldve a 

Közgyűlés tagjainak. 
 

A tárgysorozatra vonatkozóan módosító javaslat nem érkezett. Döntéshozatal következett a 

tárgysorozatról. 
 

Fekete Zsolt:  

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi tárgysorozatot fogadta el: 
 

1. Tájékoztató Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

háromnegyedéves teljesítéséről 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

2. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2022. évi költségvetésről szóló 

7/2022. (II.24.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
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3. Javaslat az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
      

4. Javaslat az idegenforgalmi adóról szóló .../2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet 

megalkotására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

5. Javaslat a helyi iparűzési adóról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

6. Javaslat új partnerségi rendelet megalkotására  

Előterjesztő: Angyalné Wilwerger Józsa főépítész 
 

7. Javaslat a helyi járati tanulói bérlet támogatásáról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

8. Javaslat a Nógrád megyei foglalkoztatási paktum Plusz című projekthez kapcsolódó 

partnerségi megállapodás megkötésére 

Előterjesztő: Pataki Csaba alpolgármester 
 

9. Javaslat a Salgótarján, Salgó út 40. szám alatti közösségi tér melegedőhelyként történő 

kijelölésére 

Előterjesztő: dr. Huszár Máté alpolgármester 

 

10. Javaslat a Salgótarján, 6699/A/99 hrsz. alatt szereplő, 12. sz. felnőtt háziorvosi körzetnek 

helyet adó ingatlanra vonatkozó elővásárlási jog megszüntetésére 

Előterjesztő: dr. Huszár Máté alpolgármester 

 

11. Javaslat a 6677/34 hrsz-ú ingatlan nyílt pályáztatás útján történő értékesítésére 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

12. Javaslat a 12616 hrsz-ú nem lakáscélú ingatlan nyílt pályáztatás útján történő értékesítésére 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

13. Javaslat a Salgó Vagyon Kft. folyószámlahitel felvételéhez történő hozzájárulás megadására 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

14. Javaslat a REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft. 

folyószámlahitel felvételéhez történő hozzájárulás megadására 

Előterjesztő: Balogh Katalin ügyvezető igazgató 

 

15. Javaslat a Salgótarjáni Városfejlesztő Kft. részére folyószámlahitel szerződés megkötéséhez 

történő jóváhagyás megadására 

Előterjesztő: Budavári Valéria ügyvezető igazgató 

 

16. Javaslat a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 

folyószámlahitel felvételéhez történő hozzájárulás megadására 

Előterjesztő: Fekete Zoltán ügyvezető igazgató 
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17. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Zenthe Ferenc Színház 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött kölcsönszerződés módosításának 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

18. Javaslat a Fáy András krt. 37. szám alatti nem lakáscélú helyiség használati szerződésének 

módosítására 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

19. Javaslat a térfigyelő kamerarendszer működtetésével kapcsolatos együttműködési 

megállapodás elfogadására 

Előterjesztő: Pataki Csaba alpolgármester 

 

20. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet 

elrendelésére 

Előterjesztő: dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

21. Javaslat a Salgó Vagyon Kft. felügyelőbizottsági tagjának megválasztására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Zárt ülés: 

 

22. Javaslat szociális ügyben hozott I. fokú határozat elleni fellebbezés elbírálására 

Előterjesztő: dr. Tajti Anita irodavezető 

 

 

A továbbiakban a polgármesteri tájékoztató következett, melyet az alábbiakkal egészített ki: 

Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy 2022. november 17-én az Evangélikus Egyházközösség 

képviselőivel volt alkalma megbeszélést folytatni. A megbeszélésen tájékoztatta az egyház 

képviselőit az Önkormányzat részéről a drasztikus energia áremelkedés kapcsán meghozott 

döntésekről, az eddig meghozott intézkedésekről, valamint az Önkormányzat azon szándékáról, 

hogy lehetőség szerint minél több segítségre szoruló, eddig a szociális ellátórendszerben még 

meg nem jelenő polgártárson tudjanak segíteni. Az egyház képviselői nyitottak voltak az 

együttműködésre, és arról állapodtak meg, hogy az ezirányú tárgyalásokat még folytatni fogják. 

Tájékoztatták arról, hogy ők is plusz segítséget kívánnak nyújtani az idén a híveknek, amelynek 

része lesz a tartós élelmiszer és egyéb adományok eljuttatása.  

Különböző ingatlanokat jelöltek ki, melegedőnek nyitottak meg, melyek az Önkormányzat 

szociális ellátórendszerét képezik 

 

Elmondta, hogy májusban az alapellátásban dolgozó orvosokkal és szakemberekkel folytatott 

egyeztetésen megállapodtak abban, hogy fél évente átbeszélik a város egészségügyi helyzetét 

érintő változásokat, aktuális problémákat. Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy az előző nap délután 

ismét találkoztak az orvosokkal. A megbeszélésen ismertetésre kerültek az egészségügyben 

várható törvényi változások és konstruktív egyeztetés zajlott az energiaáremelkedés hatásainak 

lehetséges enyhítési lehetőségeiről. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Közgyűlés a polgármesteri tájékoztatót tudomásul vette. 
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NAPIRENDEK 

 

 

1. Tájékoztató Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetésének háromnegyedéves teljesítéséről 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az önkormányzati költségvetés 

háromnegyed éves szinten realizált bevételi főösszege 10.523 millió Ft-ot tett ki, amely 7,1%-os 

növekedést mutatott az előző év hasonló időszakának teljesítéséhez képest.  

A bevételek módosított előirányzatának teljesítési szintje 73,6% volt, amely kis mértékben 

elmaradt az időarányos teljesítéstől. 

A költségvetés működési szektorának korrigált teljesített bevételi főösszege a háromnegyed 

évben 7.554 millió Ft-ot tett ki, amely a módosított előirányzat 81,9%-a volt. A teljesített bevétel 

13,9%-kal haladta meg az előző év hasonló időszakának teljesítményét.  

A költségvetés felhalmozási szektorában teljesített bevételi főösszeg 2.969 millió Ft-ot tett ki, 

amely 6,9%-kal csökkent az előző év hasonló időszakában teljesített bevételéhez képest. A 

bevétel teljesítési szintje a módosított előirányzatnak 58,6%-a volt.  

Elmondta, hogy a működési bevételek közül a központi költségvetésből kapott támogatás, a helyi 

adóbevétel és az un. intézményi működési bevételek meghatározóak az önkormányzat számára, 

mivel ezek biztosítják a közfeladatok ellátását.  

A központi költségvetési támogatás teljesítés 76,9%-os volt, jellemzően havonta egyenlő 

ütemben érkezett a számlára. 

A helyi adóbevétel teljesítése 75,9%-os volt.   

Elmondta, hogy az idei évben meghaladta az építményadó bevétel a tervezettet, amely a hitelezői 

igény érvényesítéséből származó egyszeri 134 M Ft összegű bevételnek volt köszönhető. A helyi 

iparűzési adóbevétel is meghaladta azt az összeget, amelyre a költségvetés készítésekor 

számítani lehetett.  

Az adóbevétel nagy része szeptember végéig befolyt az önkormányzat számlájára, ezért az év 

hátralevő részében a teljesítés számottevően nem fog változni.  

A koronavírus járvánnyal összefüggésben az idén is hatályban maradt a helyi iparűzési adó 1%-

os csökkentésre vonatkozó előírás. A Kormány az intézkedés miatt kieső iparűzési adóbevételre 

figyelemmel kompenzációt nyújtott a települési önkormányzatok részére, melyet az év során két 

részletben utalt. Salgótarján vonatkozásában ez az összeg 204 M Ft. Az első részlet az I. 

félévben megérkezett 102 M Ft összegben. A második részlet a III. negyedévet követően október 

10-én érkezett a számlára az I. részlettel megegyező összegben.  

Elmondta, hogy az intézményi működési bevételek közé tartoznak többek között a térítési díj 

bevételek, bérleti díj, parkolási díjbevétel, közvetített szolgáltatás. A bevétel teljesítése 80,8%-os 

volt, amely meghaladta az időarányos teljesítést. A bevételi jogcímeket külön-külön vizsgálva 

elmondható volt, hogy alig van olyan tétel, amely nem éri el a kívánt mértéket.  

A felhalmozási bevételek teljesítése 11,8%-os volt. Az itt megjelenő bevételek az európai uniós 

és egyéb projektekhez kapcsolódtak.  

A finanszírozási bevételek között az előző évi pénzmaradvány igénybevétel, valamint a rövid és 

hosszúlejáratú hitelfelvétel jelent meg. A pénzmaradvány teljes egészében igénybevételre került. 

Hosszúlejáratú hitel lehívásra, illetve likviditási hitel felvételre a háromnegyedévben nem került 

sor. 

 

Elmondta, hogy az önkormányzati költségvetés háromnegyed évben teljesített kiadási főösszege 

7.247 millió Ft-ot ért el, amely 11,5%-kal volt magasabb az előző év hasonló időszakához 

képest.  
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A módosított előirányzat teljesítési szintje 50,7% volt, mely elmaradt az időarányostól. Ez 

alapvetően abból adódott, hogy mind a működési, mind a felhalmozási kiadások előirányzatának 

felhasználása jelentősen az időarányos szint alatt teljesült. 

A működési szektor háromnegyedév során teljesített kiadási főösszege 5.298 millió Ft összeget 

tett ki, amely a módosított előirányzatnak 60,2%-a volt, mely nem érte el az időarányos 

felhasználási szintet. A teljesítés az előző év hasonló időszakának adatához képest 13,9%-kal 

magasabb.  

A felhalmozási szektor teljesített kiadási főösszege 1.949 millió Ft felhasználást mutatott, amely 

a módosított előirányzatnak 35,5%-a. A teljesítés az előző év hasonló időszakának adatához 

képest 104,9%-kal volt magasabb. 

A működési kiadásokon belül a személyi juttatások teljesítése az időarányos lehetőséget nem 

érte el. Az előző év hasonló időszakához képest a teljesítés magasabb volt, amelynek oka, hogy 

év elején nőtt a minimálbér és garantált bérminimum, valamint a köznevelési, kulturális és 

szociális ágazatban megjelent pótlék-és illetmény emelés is beépült a költségvetésbe.  

A munkaadót terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó az előző évhez képest – a személyi 

juttatás emelkedésével összhangban nőtt.  

A dologi kiadások teljesítése a módosított előirányzathoz képest a legalacsonyabb volt az összes 

kiadási előirányzat közül 52,2%-os, viszont az előző év hasonló időszakának adatához képest 

48,7%-os a növekedés.  

Elmondta, hogy az államháztartáson belülre adott működési célú támogatás 98,4%-át a 

Társulásnak a szociális és egészségügyi feladatellátásra átadott pénz tette ki. A teljesítés az előző 

évi tényszámhoz képest 21,2%-kal volt magasabb. A növekedést az ágazati pótlék miatti év közi 

módosítás okozta. 

Az államháztartáson kívülre adott támogatás jogcímen döntően a gazdasági társaságokkal, 

alapítványokkal egyéb szervezetekkel történő közfeladat ellátás finanszírozása jelent meg. A 

rendelkezésre álló lehetőség felhasználása 57,8%-os volt. Az időarányoshoz képest alacsonyabb 

teljesítés oka, hogy a beszámolási időszakban a Volánbusz Zrt. részére nem történt kifizetés. A 

teljesítés az előző évi tényszámhoz képest 86,8%-os volt. 

Elmondta, hogy a felhalmozási kiadások teljesítése a módosított előirányzathoz képest 34%-os 

volt. Az előző évi tényszámhoz képest 239,3%-os. A háromnegyedév során több projekt 

befejeződött, amely megjelent a teljesítésben, valamint a gyermekmúzeum megvalósítására 

kapott támogatási összeget vissza kellett fizetni, mivel a projekt nem került megvalósításra. 

 

A háromnegyedév jelentősebb fejlesztési kiadásai a következő projekteket érintették:  

Befejeződött a Dornyay kulturális-történelmi-turisztikai központ megvalósítása, a Balassi Bálint 

Könyvtár kiegészítő fejlesztése, a Budapesti út és Hősök út közti útszakasz felújítása.  

Elmondta, hogy folyamatban van az észak-dél irányú kerékpárút építésének IV. üteme, 

Vásárcsarnok és piac felújítása, a BMX bringaparkba az eszközök telepítése. 

Elindult a kivitelezés a Forgách-telepi városrehabilitáció projekt esetében.  

TOP_Plusz előkészítése kapcsán több projekt esetében a rendelkezésre álló előirányzatok terhére 

tervezési szerződéseket megkötöttek, ezek többségében el is készültek az adott időszakban.   

 

Elmondta, hogy a finanszírozási kiadások között a hosszúlejáratú hitelek tőketörlesztése 122 M 

Ft és a 119 M Ft normatív támogatás megelőlegezés visszafizetése jelent meg. A hosszú lejáratú 

hitel törlesztés összege 65 M Ft-tal alacsonyabb volt az előző év hasonló időszakának összegétől.  

Elmondta, hogy az önkormányzat a költségvetésben rendelkezik általános és céltartalékkal.  

Az általános tartalék 20 M Ft-os keretéből 9,1 M Ft került felhasználásra a háromnegyedév 

során.  

A működési célú tartalékok állománya szeptember 30-án 154 M Ft volt, amelyből 5,8 M Ft 

felhasználása célhoz kötött. 
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A felhalmozási célú tartalékok állománya 55,3 M Ft volt, amelynek felhasználása teljes 

egészében célhoz kötött.   

Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy figyelembe véve az év hátralevő részében befolyó bevételeket 

és teljesítendő kiadásokat, mint a Volánbusz Zrt felé fennálló tartozást, vagy a negyedik 

negyedévben jelentkező drasztikus mértékű a rezsiköltség emelkedést, nincs ok az optimizmusra. 

Bízott abban, hogy az októberben elfogadott intézkedési terv, a takarékos gazdálkodás és a 

remények szerinti kormányzati segítség elégséges lesz ahhoz, hogy a költségvetést hiány nélkül 

teljesítsék. 

Kérte a Közgyűlést a tájékoztató tudomásul vételére.  

 

Az Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett; a Népjóléti Bizottság 8 igen 

szavazattal, 1 nem szavazat ellenében; a Gazdasági Bizottság 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenében támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el.  

 

Közgyűlés a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

2. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2022. évi 

költségvetésről szóló 7/2022. (II.24.) önkormányzati rendelete módosítására 
Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat 2022. évi 

költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet november havi módosítására az előterjesztésben 

foglaltak szerint tett javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett; a Népjóléti Bizottság 8 igen 

szavazattal, 1 nem szavazat ellenében; a Gazdasági Bizottság 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenében támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 10 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében, 3 tartózkodás 

mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 35/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

3. Javaslat az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés az Önkormányzat és 

Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendeletet a 2020. augusztus 27-ei ülésén 

fogadta el, melyet ezt követően két alkalommal módosított. 
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A jelenlegi módosítás technikai jellegű pontosításokat, valamint az átruházott hatáskörökben 

hozott döntéseknek az SZMSZ 8. mellékletében történő kiegészítését tartalmazta. Továbbá az 

Ügyrendi Bizottság feladatai között szerepeltetésre került a képviselők köztartozásmentes 

adatbázisból történő kikerüléssel kapcsolatos eljárás. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal; a Gazdasági 

Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 36/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4. Javaslat az idegenforgalmi adóról szóló .../2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet 

megalkotására 
Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a 2023. január 1-jétől hatályos 

helyi adókról szóló törvény az önkormányzat adómegállapítási jogát korlátozza azzal, hogy a 

Turizmus törvény hatálya alá tartozó szálláshely-szolgáltató terhére az idegenforgalmi adó-

kötelezettség nyilvántartására a Turizmus törvény szerinti szálláshelykezelő szoftver használatán 

túl egyéb nyilvántartás-vezetési kötelezettséget nem írhat elő. 

Elmondta, hogy az idegenforgalmi adóról szóló önkormányzati rendelet ellentétes a Htv. jövő 

évtől alkalmazandó rendelkezéseivel, továbbá felépítése nem felel meg a 

jogszabályszerkesztésről szóló jelenleg hatályos IRM rendelet jogalkotásra vonatkozó 

rendelkezéseinek sem. 

A tervezet a jövő évtől alkalmazandó jogszabályokkal, illetve az IRM jogszabályszerkesztésre 

vonatkozó rendelkezéseivel teremt összhangot. 

A rendelet-tervezethez kiegészítés lett megküldve, kérte a Közgyűlést, hogy a rendelet-tervezetet 

azzal együtt vitassák meg és fogadják el. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 37/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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5. Javaslat a helyi iparűzési adóról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a 2023. január 1-től hatályos 

helyi adókról szóló törvény rendelkezései szerint egyszerűsített adómegállapítással élhet azon 

iparűzésiadó-alany (kisvállalkozó), akinek/amelynek éves bevétele nem több mint 25 millió 

forint, illetve kiskereskedő, átalányadózó egyéni vállalkozó esetében nem több mint 120 millió 

forint.  

A Htv. értelmében azonban ezek az adóalanyok további adómentességre, adókedvezményre, 

adómérséklésre nem lesznek jogosultak. 

Elmondta, hogy a jelenleg hatályos helyi iparűzési adóról szóló önkormányzati rendelet 

ellentétes a Htv. jövő évtől alkalmazandó rendelkezéseivel, mivel azon vállalkozóknak, akiknek 

az adóévben elért vállalkozási szintű adóalapja az 1.000.000 Ft-ot, illetőleg azon háziorvos, 

védőnő vállalkozóknak, akiknek/amelyeknek a vállalkozási szintű adóalapja az adóévben a 20 

millió forintot nem haladja meg, adómentességet biztosít, továbbá a rendelet felépítése nem felel 

meg a jogszabályszerkesztésről szóló jelenleg hatályos IRM rendelet jogalkotásra vonatkozó 

rendelkezéseinek. 

A tervezet a jövő évtől alkalmazandó jogszabályokkal, illetve az IRM jogszabályszerkesztésre 

vonatkozó rendelkezéseivel teremt összhangot. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 38/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

6. Javaslat új partnerségi rendelet megalkotására 

Előterjesztő: Angyalné Wilwerger Józsa főépítész 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a településkép védelméről szóló 

törvény végrehajtási kormányrendelete megváltozott, az új kormányrendelet új fogalmakat, 

eljárásrendet használ a településtervek egyeztetésére, emiatt a helyi partnerségi rendelet 

megváltoztatására volt szükség.  

A tervezett rendelet új fogalmakat használ így pl. településfejlesztési terv, amibe a fejlesztési 

stratégia tartozik, és a településrendezési terv, a kettő együtt a településterv. Megmaradtak 

viszont korábbi elnevezésekkel a településképi rendelet és a településképi arculati kézikönyv.  

Elmondta, hogy az egyeztetés, véleményezés módszere is megváltozott. Ezidáig az 

államigazgatási szervek véleményének kikérése és az egyeztetés ügyfélkapun keresztül történt, 

valamint a lakosság a lakossági fórumokon és levelezésben adhatta meg a véleményét. A 

Kormányrendelet új elektronikus egyeztetési felületet hozott létre, az Elektronikus Térségi 

Tervezést Támogató Rendszert, amely így a digitális rendszer használatával korszerűbb lesz. 
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Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 39/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

7. Javaslat a helyi járati tanulói bérlet támogatásáról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés 2014. októberi 

ülésén megalkotta a helyi járati tanulói bérlettámogatásról szóló önkormányzati rendeletét. A 

Rendelet hatálya félévente meghosszabbításra került, hogy ezáltal az érintett tanítási években 

biztosítva legyen a folyamatos bérlettámogatás. A Rendelet 2022. december 31-én hatályát 

veszti. 

Az új, a helyi járati tanulói bérlet támogatásáról szóló önkormányzati rendelet a korábbi 

Rendelet alapulvételével készült, kisebb pontosításokkal. A támogatás – a korábbi 

szabályozással egyezően - a Salgótarjáni Általános Iskola és Kollégium által szolgáltatott adatok 

alapján került megállapításra. 

Elmondta, hogy a támogatott gyermekek száma 2022. évben havonta átlagosan 189 fő volt. 

2022. januárjától - 2022. decemberig a bérlettámogatás összege 3.296.160 Ft volt, amely a 

költségvetést terhelte.  

Tekintettel arra, hogy Salgótarján egyes városrészei és a kötelező felvételt biztosító tagiskolák 

közötti nagy távolság miatt csak tömegközlekedés igénybevételével tudnak eljutni a gyermekek a 

tanintézménybe, és a szociálisan rászorult családoknak a bérlet kifizetése nagy terhet jelent, 

javasolta a Közgyűlésnek, hogy önként vállalt feladatként 2023. január 1-jétől valamennyi 

tanítási évben továbbra is támogassa a helyi járati tanulói bérletek megvásárlását. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal; a Gazdasági 

Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 40/2022. (XI.29.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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8. Javaslat a Nógrád megyei foglalkoztatási paktum Plusz című projekthez kapcsolódó 

partnerségi megállapodás megkötésére 

Előterjesztő: Pataki Csaba alpolgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a TOP_PLUSZ konstrukció 

keretében támogatott, Nógrád megyei foglalkoztatási paktum Plusz létrehozására és 

működtetésére irányuló projekt célja, hogy az érintett szereplők jobb együttműködésével, a 

munkaerőpiaci szolgáltatások elérhetőségének, minőségének és eredményességének javításával, 

a munkaadói igényekhez igazított képzési kínálattal és foglalkoztatási támogatással 

hozzájáruljon a megye foglalkoztatási helyzetének javulásához, a foglalkoztatottság növeléséhez. 

A pályázatban konzorciumi partner Nógrád Megye Önkormányzata, a Nógrád Megyei 

Kormányhivatal és a Nógrádi Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. A Konzorcium Támogató 

Partnernek kérte fel az Önkormányzatot más települési önkormányzatok, civil- és szakmai 

szervezetek mellett. 

Elmondta, hogy az Önkormányzat a partnerségi nyilatkozat és a szándéknyilatkozat aláírásával 

vállalja, hogy együttműködik a Foglalkoztatási stratégia folyamatos felülvizsgálatában, részt 

vesz a megvalósításban, a közösségi háttér kiszélesítésében, lakossági tudatformálásban és 

hozzájárul a Paktum által kibocsátott dokumentumok megalkotásához, állást foglal azokkal 

kapcsolatban. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal; a Gazdasági 

Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

163/2022.(XI.29.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja Salgótarján Megyei 

Jogú Város Önkormányzata számára a Nógrád megyei foglalkoztatási paktum Plusz című 

projekthez kapcsolódó partnerségi megállapodás megkötését az 1. melléklet szerint és 

felhatalmazza a polgármestert az aláírásra, valamint az egyéb szükséges jognyilatkozatok 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

9. Javaslat a Salgótarján, Salgó út 40. szám alatti közösségi tér melegedőhelyként történő 

kijelölésére 

Előterjesztő: dr. Huszár Máté alpolgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés által a drasztikus 

energia-áremelkedés hatásainak enyhítése érdekében hozott döntéssel összhangban és szem előtt 

tartva azt a célkitűzést, hogy a jelenlegi nehéz helyzetben segítséget nyújtson az arra 
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rászorulóknak az Önkormányzat, a Várkapu és az Aranykor idősek klubjaihoz hasonlóan, 2022. 

november 30. és 2023. február 28. közötti időtartamban újabb melegedőhely kijelölésére tett 

javaslatot. A „Salgó úti városrehabilitáció” című pályázatból a Salgótarján, Salgó út 40. szám 

alatt közösségi tér került kialakításra. Elmondta, hogy a közösségi térben folyó szakmai munkát 

az ESZK irányítja, amelynek során - a lakosság bevonásával - a társadalmi integrációt, 

beilleszkedést segítő programok valósulnak meg, emellett biztosított a mosási, tisztálkodási 

lehetőség, internet használat, valamint a család- és gyermekjóléti szolgálat munkatársai 

nyújtanak segítséget, továbbá itt biztosított a Hegymenet Klub Térségi Szociális Intézmény által 

nyújtott népkonyhai szolgáltatás is. Annak érdekében, hogy melegedőhely igénybevétele ne csak 

a város két peremkerületén, hanem a városközponthoz közelebb és még több városlakó számára 

legyen adott, javasolt az előterjesztés a Salgó út 40. szám alatti közösségi tér melegedőként 

történő kijelölését. 

 

A Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

164/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgó út 40. szám alatti 

közösségi házat 2022. november 30. és 2023. február 28. közötti időtartamban, annak 

nyitvatartási idejében melegedőként kijelöli.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. A Közgyűlés felkéri a közösségi házban folytatott szakmai munkáért felelős Salgótarján és 

Térsége Egészségügyi-Szociális Központjának igazgatóját, hogy az 1. pontban foglaltak 

végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

10. Javaslat a Salgótarján, 6699/A/99 hrsz. alatt szereplő, 12. sz. felnőtt háziorvosi 

körzetnek helyet adó ingatlanra vonatkozó elővásárlási jog megszüntetésére 

Előterjesztő: dr. Huszár Máté alpolgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés az októberi ülésén 

döntött a Somoskőújfalu, Semmelweis út 1. szám alatt található ingatlanra vonatkozóan az 

Önkormányzat javára bejegyzett elővásárlási jog megszüntetéséről.   

Jelen előterjesztés a Salgótarján, Gorkij krt. 52. szám alatti ingatlanban található orvosi rendelőre 

bejegyzett elővásárlási jog megszüntetésére tett javaslatot. Az ingatlant 2004. decemberében 

vásárolta meg a PATRONUS-SZABÓ Épületfenntartó és Szolgáltató Bt. A Bt. képviseletében 

eljáró Dr. Szabó Péter a 12. számú felnőtt háziorvosi körzet háziorvosa volt 2008. december 31-

ig. A körzet megüresedését követő időszaktól kezdődően a körzet működtetését az ESZK látja el.  
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Elmondta, hogy az Önkormányzat a városrészen TOP pályázati forrásból kialakította a 

Zagyvapálfalvai Egészségcentrumot, amelyben többek között helyet kap a 9. számú házi 

gyermekorvosi körzet ellátása is, így az e körzetnek helyet adó, önkormányzati tulajdonú 

rendelőbe a 12. számú felnőtt háziorvosi körzetet át tudják költöztetni. A két ingatlan egymáshoz 

közel található, így az ellátottakat nem éri hátrány a költöztetéssel.  

Az előterjesztésben foglaltakról a tulajdonossal az egyeztetés megtörtént. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal; a Gazdasági 

Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

165/2022.(XI.29.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a PATRONUS-SZABÓ 

Épületfenntartó és Szolgáltató Betéti Társaság (képviseli: Dr. Szabó Péter) és Salgótarján 

Megyei Jogú Város Önkormányzata között kötendő, az 1. mellékletben foglalt megállapodás 

alapján jóváhagyja a 3104 Salgótarján, 6699/A/99 hrsz-ú ingatlanra az Önkormányzat javára 

bejegyzett elővásárlási jog megszüntetését. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

11. Javaslat a 6677/34 hrsz-ú ingatlan nyílt pályáztatás útján történő értékesítésére 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képezi a Salgótarján, Gorkij krt. 12. szám alatt elhelyezkedő „beépítetlen terület” 

megnevezésű ingatlan. Az elmúlt időszakban az ingatlanra több vételi szándék is érkezett az 

Ingatlankezelőhöz, ezért az Ingatlankezelő független szakértővel elkészíttette az ingatlanra 

vonatkozóan értékbecslést. A szakvéleményben a forgalmi érték nettó 12.100.000 Ft összegben 

került megállapításra.  

Javasolta az ingatlan nyílt pályáztatás útján történő értékesítését a szakértő által megállapított 

forgalmi értékkel megegyező induló vételár megjelöléssel. 

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 
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Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

166/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján, 6677/34 hrsz-

on nyilvántartott, Salgótarján, Gorkij krt. 12. szám alatti, kivett „beépítetlen terület” 

megnevezésű, 3086 m2 területű önkormányzati tulajdont képező forgalomképes ingatlant 

12.100.000,-Ft + áfa induló vételár megajánlásával értékesítésére kijelöli nyílt pályáztatás 

útján azzal a kikötéssel, hogy a nyertes pályázó által megajánlott vételár a szerződés 

hatálybalépését követő 8 napon belül egy összegben kerül megfizetésére.  

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját az értékesítésre 

kijelölt ingatlan nyílt pályáztatás útján történő meghirdetésére, a pályázat lebonyolítására, a 

legjobb ajánlatot tevő pályázóval történő adásvételi szerződés megkötésére, a Magyar Állam 

elővásárlási jognyilatkozatának beszerzésére, valamint az illetékes Földhivatalnál a 

teljeskörű képviseletre. 

 

Felelős:    Méhes András ügyvezető igazgató 

Határidő:  értelemszerűen 

 

 

12. Javaslat a 12616 hrsz-ú nem lakáscélú ingatlan nyílt pályáztatás útján történő 

értékesítésére 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képezi a Salgótarján, Vasas út 1/A. szám alatt található ingatlan, mely 2011. óta 

üresen áll. Az épület rossz műszaki állapotban van, teljeskörű felújítást igényel, a vízmelegítő 

berendezés meghibásodása következtében az ingatlan belső terében 2020-ban tűz keletkezett. Az 

Ingatlankezelőhöz vételi szándék érkezett a tárgyi ingatlan megvásárlására vonatkozóan. Az 

Ingatlankezelő az ingatlan vételárának meghatározására értékbecslő jelentést készíttetett 

független szakértővel, melyben a forgalmi érték áfamentes 1.400.000 Ft-ban került 

meghatározásra.  

Javasolta az ingatlan nyílt pályáztatás útján történő értékesítését a szakértő által megállapított 

forgalmi értékkel megegyező induló vételár megjelöléssel nyílt pályáztatás útján. 

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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167/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján 12616 hrsz-

on nyilvántartott, természetben Salgótarján, Vasas út 1/A. szám alatt található, kivett 

„vendéglő” megnevezésű ingatlant áfamentes 1.400.000 Ft induló vételár megajánlásával 

értékesítésre kijelöli nyílt pályáztatás útján az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és 

nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítésének szabályairól szóló 12/1994.(VI.6.) 

Ör. sz. rendelet 22. § (1) bekezdésére, valamint a 25. § (2) és (3) bekezdéseire tekintettel 

azzal, hogy a vételár megfizetése kizárólag egyösszegben lehetséges. 

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját az ingatlan nyílt 

pályáztatás útján történő meghirdetésre, a pályázat lebonyolítására, a legjobb ajánlatot tevő 

pályázóval történő adásvételi szerződés megkötésére, a Magyar Állam elővásárlási 

jognyilatkozatának beszerzésére a vételárra figyelemmel, valamint az illetékes 

Földhivatalnál a teljeskörű képviseletre. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

 

13. Javaslat a Salgó Vagyon Kft. folyószámlahitel felvételéhez történő hozzájárulás 

megadására 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Salgó Vagyon Kft. folyamatos 

likviditásának fenntartása folyószámlahitel igénybevételével részben biztosítható. Az OTP Nyrt.-

vel kötött jelenlegi folyószámlahitel szerződés 2022. december 31-én lejár, ezért szükséges az új 

folyószámlahitel keretszerződés megkötése 2023. január 1-től változatlan, 180 millió Ft 

keretösszeggel. 

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

168/2022.(XI.29.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja, hogy az 

önkormányzat 100%-os tulajdonát képező Salgó Vagyon Kft. folyószámlahitel szerződést 

kössön az OTP Nyrt.-vel, valamint 2023. december 31. napjáig megadja a 180.000.000 Ft-os 

folyószámlahitel folyósításához szükséges hozzájárulást.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 
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14. Javaslat a REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft. 

folyószámlahitel felvételéhez történő hozzájárulás megadására 

Előterjesztő: Balogh Katalin ügyvezető igazgató 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a REMEK Kft. a K&H Banktól 

folyószámlahitel igénybevételének lehetőségét kérte. A társaság közművelődési, előadó-

művészeti, ifjúsági és sport célú feladatellátásai, valamint létesítményüzemeltető 

tevékenységeinek ellátásának biztonsága érdekében szeretne élni a folyószámlahitel felvételének 

lehetőségével. A bank 35.000.000 Ft-os folyószámlahitel folyósítását biztosítja. Elmondta, hogy 

a folyószámlahitel szerződés hatályba lépésének feltétele a tulajdonos önkormányzat 

hozzájárulása, valamint a mellékelt „komfort levél” aláírása, melyben a tulajdonos 

Önkormányzat kötelezettséget vállal a REMEK NKft.-ben meglévő 100 %-os tulajdonrészének 

folyószámlahitel futamideje alatt történő fenntartására, valamint a REMEK NKft. 

folyószámlahitel szerződéséből eredő fizetési kötelezettségének teljesítésére. 

 

A Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

A továbbiakban Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy indokoltnak tarja megszavazni az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslatot, hiszen sokféle tevékenységével a város értékei 

közé tartozik a REMEK Kft. Szombaton rangos esemény volt a József Attila Művelődési 

Központban, az Észak-Magyarországi Fotóművészeti Szemle Kiállítás megnyitója és díjátadó 

ünnepsége zajlott.  

Látható, hogy a „Józsinak” köszönhetően a városhoz képest pezsgő, magas színvonalú kulturális 

élet van, noha az országos megítélés mást mutat. Véleménye szerint erőteljesebbnek kellene 

lennie a városmarketingnek. Elmondta, hogy ezzel kapcsolatban történt elmozdulás, hiszen az 

ATV Hazahúzó című műsoraiban többször megvillantak a város értékei. A november 5-ei 

műsorban Ügyvezető Igazgató Asszony mutatta be a „Józsit” nem akármilyen módon és 

színvonalon, amihez gratulált. Elmondta, hogy az országból több helyről is hívták őt, hogy 

milyen szép a városunk, melyet az Arany Rózsa Díj is jelez. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

169/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja, hogy az 

önkormányzat 100 %-os tulajdonát képező REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont 

Nonprofit Kft. folyószámlahitel szerződést kössön a Kereskedelmi és Hitelbank Zrt-vel, valamint 

2023. december 31. napjáig megadja a 35.000.000 Ft-os folyószámlahitel folyósításához 

szükséges hozzájárulást. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. mellékletben szereplő komfort levelet 

aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

15. Javaslat a Salgótarjáni Városfejlesztő Kft. részére folyószámlahitel szerződés 

megkötéséhez történő jóváhagyás megadására 

Előterjesztő: Budavári Valéria ügyvezető igazgató 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Salgótarjáni Városfejlesztő és 

Turisztikai Kft. folyamatos működéséhez, feladatainak ellátásához kapcsolódó kiadások, a 

megemelkedett energia árak miatt jelentkező átmeneti forráshiány folyószámlahitel 

igénybevételével biztosítható. Az előző évek tapasztalata alapján a téli időszakban a cég 

bevételei jelentősen csökkennek, a drasztikusan megemelkedett energia árak miatt, a megszorító 

intézkedések ellenére, kiadásait már nem tudja olyan mértékben csökkenteni, hogy bevételei 

fedezzék ezeket. Elmondta, hogy a folyamatos likviditás biztosításának érdekében szükséges 

10.000.000 Ft összegű folyószámla hitelkeret szerződés megkötése a K&H Bank Zrt-vel, 

melyhez szintén szükséges a komfort levél aláírása is. 

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

170/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja, hogy az 

önkormányzat tulajdonát képező Salgótarjáni Városfejlesztő és Turisztikai Kft. folyószámla- 

hitelkeret szerződést kössön a K&H Bank Zrt-vel, valamint 2023. december 31. napjáig 

megadja a 10. 000. 000 Ft-os folyószámla hitel folyósításához a hozzájárulást. 

 

Felelős: Fekete Zsolt  

Határidő: azonnal 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy az 1. mellékletben szereplő komfortlevelet aláírja. 

 

Felelős: Fekete Zsolt  

Határidő: azonnal 
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16. Javaslat a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit 

Kft. folyószámlahitel felvételéhez történő hozzájárulás megadására 

Előterjesztő: Fekete Zoltán ügyvezető igazgató 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a VGÜ Kft. folyamatos 

működése, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatáshoz kapcsolódó kiadások és az ezt 

finanszírozó díjbevételek időbeli jelentős eltérése miatt a folyamatos szolgáltatás biztonsága, 

valamint a Kft. mindenkori likviditási helyzetének biztosítása érdekében, tekintettel arra, hogy a 

VGÜ Kft. által a korábban megkötött folyószámlahitel szerződés 2022. december 31-én lejár, 

2023. január 1-től új szerződés megkötése szükséges a korábbi szerződésben foglalt 60 millió 

forint keretösszeg erejéig. 

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 11 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

171/2022.(XI.29.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja, hogy az 

önkormányzat többségi tulajdonát képező VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és 

Városüzemeltetési Nonprofit Kft. folyószámlahitel szerződést kössön az OTP Nyrt.-vel, valamint 

2023. december 31. napjáig megadja a 60.000.000 Ft-os folyószámlahitel folyósításához 

szükséges hozzájárulást. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

17. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Zenthe Ferenc Színház 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött kölcsönszerződés 

módosításának jóváhagyására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat és a Zenthe 

Ferenc Színház Nonprofit Kft. 2021. szeptember 28. napján kölcsönszerződést kötött. 

A Színház ügyvezetője írásban tájékoztatta az Önkormányzatot, hogy a 2020. és a 2021. üzleti 

éveket érintő koronavírus-járvány miatt áthozott tetemes kötelezettségállománya, továbbá a 

2022. évben bekövetkezett a jelentős mértékű infláció, a fa- és fém alapanyagok árának 

drasztikus drágulása, valamint az energiaárak, a szállítási- és szállásköltségek számottevő 

emelkedése nehezítette a Színház gazdasági helyzetének egyensúlyban tartását. 

Elmondta, hogy annak érdekében, hogy a Színház átmeneti likviditási problémáit kezelni tudja, 

továbbá a Színház által foglalkoztatottak 2022. december havi járandóságát és azok közterheit ki 

tudja fizetni, a Színház ügyvezető igazgatója kezdeményezte az Önkormányzatnál a 
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kölcsönszerződésben szereplő visszafizetési határidő módosítását, valamint további tulajdonosi 

kamatmentes kölcsönt folyósítását. 

Javasolta a Közgyűlésnek a kölcsönszerződés módosítását, amely rendelkezik további, 

24.000.000 Ft tulajdonosi, célhoz kötött kamatmentes kölcsön nyújtásáról a Színház részére, 

amelynek folyósítása 2022. december 2-ig esedékes. Továbbá a módosítás a kölcsön 

visszafizetésének határidejét 2023. november 30-ban határozza meg. 

A kölcsönszerződés módosítását a határozati javaslat 1. melléklete tartalmazta. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

A továbbiakban dr. Dániel Zoltán alpolgármester úrnak adta meg a szót. 

 

Dr. Dániel Zoltán: Hozzászólásában elmondta, hogy vitathatatlan, hogy a Zenthe Ferenc 

Színház működését az elmúlt 10 évben a hangos sikerek jellemezték és a Színház az ország 

minden részére eljutott tájelőadásokkal, sőt még az országhatáron túlra is. Salgótarjánban 

folyamatosan növekedett az előadások és a látogató nézők száma. Megemlítette, hogy immár 

második évben egy sikeres Zenthe Nyarat tudhatnak maguk mögött. Kijelenthető volt, hogy a 

szakmai munka teljesen rendben van és Salgótarján jó hírnevét országszerte viszik. 

Elmondta, hogy abban a helyzetben, amiben Salgótarján költségvetése jelenleg van, és 

valószínűleg lesz az elkövetkezendő évben elengedhetetlen, hogy a pénzügyi, gazdasági 

folyamatokra jobban odafigyeljenek. Úgy gondolta, hogy meg kell vizsgálni azokat az okokat, 

amik elvezettek oda, hogy ezt az előterjesztést tárgyalnia kellett a Közgyűlésnek, valamint a 

Színházzal együtt gondolkodva a múlt vizsgálata mellett gondolkodniuk kell azon, hogy a 

működésen, a struktúrán hogyan lehet változtatni annak érdekében, hogy a Színház vissza tudja 

fizetni a kölcsönt, a tartozásait rendezni tudja, így az elkövetkezendő években stabilabb működés 

felé mutasson. Úgy vélte, hogy ezt majd a Közgyűlés a jövőben tárgyalni fogja, és a Színház 

ebben partner lesz. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

172/2022.(XI.29.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Önkormányzata és a Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

között 2021. szeptember 28. napján létrejött kölcsönszerződés 2. számú módosítását az 1. 

melléklet szerint jóváhagyja. 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 
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18. Javaslat a Fáy András krt. 37. szám alatti nem lakáscélú helyiség használati 

szerződésének módosítására 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat tulajdonában 

lévő, Salgótarján, Fáy András krt. 37. szám alatt található nem lakáscélú helyiség ingyenes 

használatba adásra került a Magyar Posta Zrt. részére. Az egész Európát sújtó energiaválság 

következtében a drasztikus energia áremelkedések folytán a Posta is rendkívüli takarékossági 

intézkedéseket kényszerült bevezetni az energiafelhasználás csökkentése érdekében. Ennek okán 

az alacsony forgalmú posták működésének országos szinten történő ideiglenes szüneteltetéséről 

döntött, mely intézkedés érintette a Salgótarján 9. számú kirendeltséget is.  

Javasolta a helyiségre kötött használati szerződés 2022. november 12-től 2023. május 1-ig 

történő szüneteltetését. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

173/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 6/2018.(I.30.) határozat 

alapján a Magyar Posta Zrt.-vel a Salgótarján, Fáy András krt. 37. szám alatt 54 m2 

alapterületű nem lakáscélú helyiségre megkötött használati szerződés 1. melléklet szerinti 

módosítását jóváhagyja. 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját a használati szerződés 

módosítás aláírására. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

 

19. Javaslat a térfigyelő kamerarendszer működtetésével kapcsolatos együttműködési 

megállapodás elfogadására 

Előterjesztő: Pataki Csaba alpolgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a térfigyelő kamerarendszer 

működtetésére együttműködési megállapodás megkötésére került sor az Önkormányzat és a 

Nógrád Megyei Rendőr–főkapitányság között, mely alapján 2022. évben is a Salgótarjáni 

Rendőrkapitányság működtette a térfigyelő kamerarendszert, az Önkormányzat által a rendőrség 

részére juttatott támogatásból. 

Az együttműködési megállapodás 2022. december 31-én hatályát veszti, ezért annak 2023. 

január 1. és 2023. december 31. közötti időszakra történő megújítására volt szükség. 
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Elmondta, hogy az Önkormányzat továbbra is a Nógrád Megyei Rendőr-főkapitányság 

közreműködésével kívánja üzemeltetni a kamerarendszert, ezért az együttműködési 

megállapodást a Közgyűlés részére elfogadásra javasolta. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

174/2022.(XI.29.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Önkormányzata és a Nógrád Megyei Rendőr-főkapitányság közötti, a térfigyelő 

kamerarendszer 2023. évi működtetésére vonatkozó együttműködési megállapodást az 1. 

melléklet szerint jóváhagyja. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 

aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Pataki Csaba alpolgármester 

 

 

20. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet 

elrendelésére 

Előterjesztő: dr. Romhányi Katalin jegyző 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés 2022. október 27-i 

ülésén elfogadta a drasztikus energia-áremelkedés hatásainak enyhítése érdekében szükséges 

önkormányzati intézkedések meghozataláról szóló 162/2022. sz. határozatát, melynek 21./ 

pontjában a Városháza épülete tekintetében igazgatási szünet elrendelésének vizsgálatát kérte. 

A Közgyűlés döntését követően megjelent a különleges jogállású szerveknél és a helyi 

önkormányzatok képviselő-testületeinek hivatalánál elrendelhető igazgatási szünetre 

alkalmazandó veszélyhelyzeti szabályokról szóló Kormányrendelet, amely lehetőséget adott arra, 

hogy a Polgármesteri Hivatal tekintetében a helyi önkormányzat képviselő-testülete igazgatási 

szünetet rendelhessen el 2022. december 22-től 2023. január 6-ig tartó időszakra. 

Elmondta, hogy a tulajdonostársakkal a szükséges egyeztetés megtörtént, az energiaárak 

emelkedését figyelembe véve valamennyien támogatták az igazgatási szünetet.  

Figyelemmel a Kormányrendeletre és a közgyűlési határozatra, javasolta, hogy a Közgyűlés az 

igazgatási szünetet a 2022. december 22-től 2023. január 6-ig tartó időszakra rendelje el azzal, 

hogy a Polgármesteri Hivatal halaszthatatlan közfeladatainak folyamatos és zavartalan ellátását 

biztosítani kell. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 
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A továbbiakban Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Jegyző asszonytól megkérdezte, hogy mit jelent az ügyeleti rendszer? 

 

Fekete Zsolt: dr. Romhányi Katalin jegyző asszonynak adta meg a szót. 

 

Dr. Romhányi Katalin: Válaszában elmondta, hogy az ügyeleti rendszerre azért van szükség, 

mert vannak olyan feladatok, mint például az anyakönyvezés, vagy köztemetés, amely azonnali 

ügyintézést igényel, két hetet nem várhat. A részletek kidolgozása folyamatban van, minden 

irodán meg lesz szervezve, hogy mikor melyik napon lesz bent kolléga így biztosítva lesz a 

feladatellátás. 

 

Fekete Zsolt: Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: A lakosság tájékoztatására vonatkozóan elmondta, hogy az előterjesztésben az 

szerepel, hogy a honlapon lesz közzétéve a határozat. Fontosnak tartotta, más egyéb fórumon is 

tájékoztatva legyenek a városlakók. 

 

Fekete Zsolt: dr. Romhányi Katalin jegyző asszonynak adta meg a szót. 

 

Dr. Romhányi Katalin: Válaszában elmondta, hogy a képviselőtestületi határozatot november 

30-ig közzé kell tenni. A honlapon tájékoztatni fogják a lakosságot az ügyfélfogadás 

szüneteltetéséről. Véleménye szerint facebook megosztással is tudják segíteni, hogy minél több 

lakoshoz eljusson az információ, valamint a bejárati ajtókra is ki fogják helyezni, illetve 

esetelegesen más önkormányzati céghez, intézményhez is el lehet juttatni az erről szóló 

határozatot. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

175/2022.(XI.29.) határozat 

 

1./ Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Salgótarján Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatalában 2022. december 22 - 2023. január 6. közötti időszakra 

közigazgatási szünetet rendel el azzal, hogy a Polgármesteri Hivatal halaszthatatlan 

közfeladatainak folyamatos és zavartalan ellátását biztosítani kell. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:   dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

2./ A Közgyűlés utasítja a jegyzőt, hogy az igazgatási szünet elrendeléséről szóló határozatot 

2022. november 30-ig a helyben szokásos módon tegye közzé. 

 

Határidő: 2022. november 30. 

Felelős:   dr. Romhányi Katalin jegyző 
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21. Javaslat a Salgó Vagyon Kft. felügyelőbizottsági tagjának megválasztására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy Fenyvesi Gábor, a Fidesz-

Magyar Polgári Szövetség salgótarjáni városi szervezetének elnöke kezdeményezte Bakos Zsolt 

visszahívását a Salgó Vagyon Kft. felügyelőbizottságából. Bakos Zsolt visszahívásával a 

megüresedett felügyelőbizottsági helyre Fenyvesi Gábor új felügyelőbizottsági tagnak Szabó 

Péter Lászlót javasolta.  

Javasolta Szabó Péter László megválasztását 2022. december 1-től 2024. november 30-ig terjedő 

időtartamra. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

176/2022.(XI.29.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgó Vagyon Kft. 

felügyelőbizottsági tagját, Bakos Zsoltot 2022. november 30. napjával visszahívja. 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. A Közgyűlés a Salgó Vagyon Kft. felügyelőbizottsági tagjának 2022. december 1. napjától 

2024. november 30. napjáig terjedő időtartamra Szabó Péter Lászlót (an.:……………….., 

szül.: ……………….., lakik: ………………..) választja meg és jóváhagyja a társaság 

alapító okiratának 1. melléklet szerinti módosítását, valamint felhatalmazza a polgármestert 

annak aláírására. 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

3. A Közgyűlés az újonnan megválasztott felügyelőbizottsági tag tiszteletdíját 64.000 Ft/hó 

összegben állapítja meg 2022. december 1. napjától 2024. november 30. napjáig terjedő 

időszakra. 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

4. A Közgyűlés felkéri az ügyvezető igazgatót, hogy a társaság jogi képviselőjén keresztül a 

változásbejegyzési eljárás kezdeményezéséről gondoskodjon. 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Méhes András ügyvezető igazgató 
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Fekete Zsolt: Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy a következő napirendi pont tárgyalására az 

SZMSZ 22. § (1) a) pontja alapján ZÁRT ÜLÉS-en kerül sor. 

Megkérte a napirendek tárgyalásában nem érintett meghívott vendégeket, a sajtó képviselőit, 

érdeklődő állampolgárokat és a napirendi pontok tárgyalásában nem érintett belső szervezeti 

egységek vezetőit, hogy fáradjanak ki az ülésteremből. 

 

ZÁRT ÜLÉS 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS 
 

 

Nyílt ülés 

 

Fekete Zsolt: A Közgyűlés nyilvános ülésen folytatta munkáját. Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy 

az ülésre interpelláció nem érkezett. 

 

A továbbiakban Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Hozzászólásában elmondta, hogy régi probléma a szelektív hulladékgyűjtők 

helyzete, amely ismét napirenden van, hisz a körzetéből több helyről is jelezték, hogy újra 

halmozódik a szemét, ami nyilván nem szelektív hulladék. Megkérdezte Ügyvezető Igazgató 

Úrtól, hogy van-e esély arra, hogy kivezessék végleg a rendszerből. Tisztában van az 

Önkormányzat pályázatból adódó fenntartási kötelezettségével, de úgy látja, hogy nem nőttek fel 

a feladathoz, valami más módszert kellene alkalmazniuk, hogy ez megfelelően működjön. 

Elmondta továbbá, hogy az Acélgyár környékéről jelzés érkezett, hogy a területen akkumulátor 

selejtezés, feldolgozás zajlik. A cég, amely a gyárat megvásárolta hulladékhasznosítással, vagy 

feldolgozással foglalkozik, viszont tudvalevő, hogy az akkumulátor veszélyes hulladék. Ezzel 

kapcsolatban megkérdezte, hogy kaptak-e engedélyt, vagy jelezte-e a cég, hogy ezzel fognak 

foglalkozni, hiszen ez nem csak a körzetét, hanem a Salgó utat, Ferenc telepet, Acélgyári út 

végét, valamint a Jónásch telepet is érinti. 

 

Fekete Zsolt: Molnár Károly képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Károly: Hozzászólásában köszönetet mondott Salgótarján lakóinak, ezen belül a 

Beszterce lakótelepen élőknek azért az összefogásért, amelyet a posta bezárása miatti 

tiltakozással tettek, hiszen városunkban 7 postából 5 bezárt. Elmondta, hogy a lakótelep egy 

emberként fogott össze, és mindössze 3 nap alatt több, mint 1100 aláírás gyűlt össze a bezárás 

ellen, amely a Beszterce lakótelep választópolgárainak az egyharmadát jelenti. A levelet elküldte 

a Magyar Posta vezérigazgatójának, a felügyelőbizottság elnökének és az igazgatóság elnökének, 

amelyben tiltakoztak a bezárás ellen, és ennek átgondolására szólították fel őket. Az eltelt idő óta 

semmilyen válasz nem kaptak a Magyar Posta részéről. Elmondta, hogy a tiltakozó akciót 

folytatni fogják. Tudomása szerint más városrészekben is felzúdulást keltett a döntés, Forgách és 

Zagyva területéről is voltak jelzések, ott is aláírást gyűjtöttek. 

Bizottsági ülésen az ellenzéki képviselők is felszólaltak a bezárás ellen, és velük egyetértésben 

gondolták ki azt, ha az elkövetkezendő hónapokban a Magyar Posta nem változtat az 

álláspontján, és igazzá válik az, hogy nem csak időszakos bezárásról van szó, akkor 

pártpolitikától függetlenül üljenek le, és dolgozzanak ki javaslatokat a Magyar Posta irányába 

arra vonatkozólag, hogy ezekben az ellátatlanul maradt városrészekben hogyan lehet a hiányt 

megszüntetni, és a postai szolgáltatást valamilyen formában visszahozni. Természetesen nem 
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arra gondolt, hogy az önkormányzat vállalja át egy állami feladat finanszírozását, hanem arra, 

hogy egy konstruktív és kreatív megoldásokban gondolkodjanak, de nem maradhatnak 

ellátatlanul ezek a városrészek. Még egyszer megköszönte a városrész lakóinak a támogatást. 

 

Fekete Zsolt: Fenyvesi Gábor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Fenyvesi Gábor: Hozzászólásában elmondta, hogy személy szerint neki is és a frakciójuknak is 

az a véleménye a postával kapcsolatban, hogy nem feltétlenül az aláírásgyűjtés és a tiltakozó 

levél megküldése az első lépés. Látják a fejleményeket, olvassák az újságokban a híreket, de sem 

a frakciójukat, sem az Országgyűlési Képviselő Urat, sem Fónagy államtitkár urat ez ügyben 

nem keresték meg. Véleménye szerint, ha megpróbáltak volna párbeszédet kezdeményezni, előre 

javaslatokat kidolgozni, leülni az érintettekkel, akkor ésszerű keretek között biztos, hogy 

megoldást lehetett volna találni, ha nem is mind a 7 postának a nyitva tartására, hanem arra, hogy 

egyenletes legyen a szolgáltatás színvonala a városban. 

Úgy gondolta, hogy még mindig nincs késő lépni az ügyben, javasolta, hogy Országgyűlési 

Képviselő Úron keresztül az Államtitkár Úrral kellene első körben leülni és egyeztetni a Posta 

helyzetéről. Véleménye szerint, hogy a városnak nincs lehetősége arra, hogy anyagilag részt 

vállaljon a Posta üzemeltetésében, ezt nem is kell feltétlen, ha vannak megfelelő szakmai 

javaslatok. 

 

Fekete Zsolt: Hozzászólásában elmondta, hogy a Posta képviselője jóval korábban megkereste 

őt egy egyeztetésre, hogy átbeszéljék hol vannak posták, melyikre vannak szükség, viszont a 

bejelentés előtt már nem kereste őt a képviselőjük, hogy hol akarnak postát bezárni, ezt 

nehezményezte is. Látva az országos folyamatot, elmondta, hogy sehol sincs annak eredménye, 

ha megkeresik a postát, vagy felajánlja egy önkormányzat, akinek van rá lehetősége, hogy 

finanszírozza a helyiség biztosítását, fizeti a fűtés és áramdíjat. Tovább fognak lépni ebben az 

ügyben. 

Turcsány László képviselő úr hozzászólására reagálva elmondta, hogy a szelektív hulladékgyűjtő 

szigetek fenntartási kötelezettsége lejárt, megköszönte, hogy felhívta rá a figyelmet. Megkérte 

mind a 10 képviselőt, hogy a választókerületükbe mérjék fel a szigeteket, tegyenek javaslatot 

arra vonatkozóan, hogy hol szüntessék meg, illetve hol maradjanak meg. Elmondta, hogy ahol 

környezet tudatos polgártársak laknak, ott nagyon jól működnek a hulladékgyűjtő szigetek, 

viszont vannak helyek a városban, ahol az állampolgárok nem rendeltetésszerűen használják, 

mint például a Gyermektábornál. Elmondta, hogy a VGÜ Kft.-vel egyeztetnek időpontot, és 

leülnek, átbeszélik hol szüntessék meg, illetve hol működtessék tovább a hulladékgyűjtő 

szigeteket. 

Az Acélgyári területtel kapcsolatban elmondta, hogy levélben keresik meg a céget, felhívja a 

figyelmét a problémáról, Képviselő úrral pedig egy közös bejárást tesznek a területen. 

 

Ismételten Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Megköszönte a lehetőséget a bejárásra. Megkérdezte, hogy kérte-e egyáltalán 

működési engedélyt a cég, hiszen véleménye szerint a Hatósági Irodánál kellett kezdeményezni. 

 

Fekete Zsolt: dr. Tajti Anita irodavezető asszonynak adta meg a szót. 

 

Dr. Tajti Anita: Válaszában elmondta, hogy az Éltex Kft. valóban az Acélgyár területén 

található. A Polgármesteri Hivatal Hatósági Irodájának csupán nyilvántartási szempontból van 

szerepe. Az engedélyt a Nógrád Megyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, Természetvédelmi 




